## السيرة الذاتية

الاسم الكامل: شيماء صلاح حسين عبد الكريم العبيدي

اللقب العلمي: استاذ مساعد

تاريخ الميلاد 4\4\1662

التخصص العام : علم النفس التربوي \ قياس وتقويم

التخصص الدقيق :قياس وتقويم

الوصف العلمي:

1- بكالوريوس احصاء من كلية الادارة والاقتصاد - جامعة بغداد-1985

- 2- دبلوم عالي ( تطبيقات احصائية )من المعهد العربي للتدريب والبحوث والدراسات الاحصائية جامعة الدول العربية بغداد- (1994) .
  - 3- ماجستير (علم النفس التربوي \ قياس وتقويم ) من كلية التربية ( ابن رشد) جامعة بغداد (2000) .
  - 4- دكتوراة ( علم النفس التربوي \ قياس وتقويم ) من كلية التربية ( ابن رشد) جامعة بغداد (2006) .

اولا: المهام التدريسية:

الدر اسات الأولية

. 3

1- تدريس مادة القياس والتقويم للصف الرابع لعدد من الاقسام في الكلية .

الدراسات العليا

1- تدريس طلبة الماجستير في (مادة القياس والتقويم) اختصاص علم النفس التربوي.

2- تدريس طلبة الماجستير في مادة (الاختبارات التحصيلية ) اختصاص طرائق التدريس

3-تدريس طلبة الدكتوراة في مادة (نظرية القياس) الختصاص علم النفس التربوي

البحوث المنشورة

\_\_\_\_\_

1- نشر عدد من البحوث في المجلات والمؤتمرات

2- المشاركة في العديد من المؤتمرات

3- عضو في مجلة الكلية و واللجنة العلمية و اللجنة الامتحانية واللجان الداخلية في القسم

4-المشاركة في العديد من الدورات (الانترنيت ،طرائق التدريس، كوكل سكولر ،الخ)

5- الحصول على العديد من التشكرات

6-عضو في مجلة الكلية و واللجنة العلمية و اللجنة الامتحانية واللجان الداخلية في القسم

7-المشاركة في العديد من الدورات ( الانترنيت ،طرائق التدريس، كوكل سكولر ،الخ)

8- الحصول على العديد من التشكرات

9- عضو في المجلس العربي للمو هوبين والمتفوقين

## **BIOGRAPH**

full name: SHEAMAA	SALAH HUSSIEN	Abdel AL-	KREAM AL-	Obeidi

scientific title: Assistant Professor date 4/4/1662

specialization: Psychology/measuring and evaluating

specialization: measuring and evaluating scientific

description: Bachelor Of statistical in the College of business and Economics – University of Baghdad-1985

diploma (statistical applications) of the Arab Institute for training and research and statistical studies, Arabic League – Baghdad-(1994).

M.a. (psychology/measuring and evaluating) of the Faculty of education (Ibn Rushd) – Baghdad University (2000).

PhD (educational psychology, measurement and evaluation) of the Faculty of .(education (Ibn Rushd) – Baghdad University (2006

First: the teaching tasks:

preliminary studies

measurement and evaluation of teaching fourth grade for a number of departments in the College.

- 1-eaching MBA students (measurement and evaluation ) material/competence of educational psychology.
- 2. teach MBA students (tests realizable) competence of teaching methods
- 3. teaching doctoral students in the article (the measurement theory) competence of educational psychology literature
- 1-published research in journals and conferences
- 2. participation in numerous conferences
- 3-member of the College magazine and the Scientific Committee and the Commission internal commissions test section
- 4 participation in many courses (Internet, Teaching methods, Google Schlosser, etc)
- 5- get many alchkrat
- 6-member of the College magazine and Scientific Committee and exam. Committee and internal committees in section
- 7- member of the Arab Concil for gifted and talented